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Abstract (en)
The shoulder strap for ladies underwear is provided, in particular as a shoulder strap for brassières. It consists of elastic warp threads and inwoven
weft threads running transversely thereto. The width (B) of its longitudinal mid-region (M) is enlarged in relation to the widths (b) of the shoulder-
strap sections (A, C) adjoining it on both sides. In the longitudinal mid-region (M) of the shoulder strap, the mutual spacing of the warp threads
(K) is enlarged in relation to the mutual spacing of the warp threads in the shoulder-strap sections (A, C) adjoining the longitudinal mid-region (M).
Furthermore, the number of weft threads per length unit (L) is greater in the longitudinal mid-region (M) than in the shoulder-strap sections (A, C)
adjoining the longitudinal mid-region. The number of weft threads per length unit (l) in the longitudinal mid-region (M) is expediently about 50%
greater than the number of weft threads per length unit (l) in the shoulder-strap sections (A, C) adjoining the longitudinal mid-region (M). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Trägerband ist für Damenunterbekleidung vorgesehen, insbesondere als Trägerband für Büstenhalter. Es besteht aus elastischen Kettfäden
und quer dazu verlaufenden, eingewobenen Schußfäden. Die Breite (B) seines Längsmittelbereiches (M) ist gegenüber den Breiten (b) der
beidseitig daran anschließenden Trägerbandabschnitte (A, C) vergrößert. Im Längsmittelbereich (M) des Trägerbandes ist der gegenseitige
Abstand der Kettfäden (K) gegenüber dem gegenseitigen Abstand der Kettfäden in den an den Längsmittelbereich (M) anschließenden
Trägerbandabschnitten (A, C) vergrößert. Darüberhinaus ist die Anzahl der Schußfäden pro Längeneinheit (l) im Längsmittelbereich (M) größer als
in den an den Längsmittelbereich anschließenden Trägerbandabschnitten (A, C). Zweckmäßig ist die Anzahl der Schußfäden pro Längeneinheit
(l) im Längsmittelbereich (M) um ca. 50% größer als die Anzahl der Schußfäden pro Längeneinheit (l) in den an den Längsmittelbereich (M)
anschließenden Trägerbandabschnitten (A, C). <IMAGE>
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